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声  明

statellnent

1.试验概要无本实验室公章 (或检验检测专用章)无效。

Tlle tcst sulηΠlary is invali(1 ifit is not af11xed thc oflicial seal ofthc laboratory to it.

2.试验概要复印件无效。

C).opics ofthe test sullllllary arc invalid.

3.试验概要无签字及签字者姓名和职务无效。

Thc tcst surn111ary is invalid、 vithout the signaturc,nalη c and title ofthc signatory.

4.试验概要涂改无效。

Thc test surnrnary is invalid ifit is blottcd out.

5.未经本实验室书面批准,不得部分复制试验概要。

lt is forbiddcn to copy the test sur111mary partially、 .vithout the、 `vrittcn approval ofthc laboratory.

6.试验概要中描述的检测结果,仅对所测样品有效。

rΓ

hc cOnclusion ofthe test sulm111ary is only valid for thc tcstcd sa111ple,

7.试验概要以中文为准 ,英文文本 (如有 )仅为译文,两者发生冲突时,应以中文文本为准。

The test summary has been drafted in Chincsc and translatcd into Englisll(if exist)for

conv·enicncc Only.In the eˉ vent of discrepancy,tlle C)hinese vcrsion shall prevai1.

地址:上海市云岭东路 345号  Address∶ No.345 East Yunling Road,shanghai

邮政编码(PostCode):200062

电话(Tel)∶ (021)31765555 传真(Fax):(021)31015117

网址(website):www,ghs.cn

电子信箱 (E-mail):III●I.III0 i●
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